
Protokoll nr 9/2021 fört vid styrelsemöte via Zoom
den 29 juli 2021.

Närvarande : Göran Björkman, Kicki Svalin,
Inger Johansson, Marlene Junholt. Åsa Juntti,
Anders Rosdahl, Sanna Carlsvärd.
Frånvarande: Amanda Johansson, Josephine Wistrand

Org.nr. 8024195979

§ 40. Mötets öppnande
Ordförande Göran Björkman öppnade mötet kl.19.00.

§ 41. Godkännande av dagordning .
Det uppgjorda förslaget till dagordning godkändes.

§ 42. Val av justerare.
Kicki Svalin  justerar dagens protokoll.

§ 43. Föregående protokoll nr 8/2021.
Protokollet godkändes.

§ 44. Ekonomi.
Ekonomin är god. Banken har fortfarande inte godkänt vår
namnändring gällande teckning av bankens konton. 
Gällande dekalerna så beslutade styrelsen att ta 25:-/st eller 5 st för 100:-
Tillkommer porto på 12:- gäller upp till 5 dekaler.

§ 45. Skrivelser
Från SKK gällande klubbförsäkring och SSUK godkända utställningar
2023. Inbjudan till SSUK officiella utställning i Höganäs 11/9 2021 sätts 
ut på klubbens FB . Allmänna råd från Folkhälsomyndighet vid klubb-
verksamhet.
Från Eva Adler gällande inbjudan till Special Show för Eurasier 
Mikulov Chateau.

§ 46. Rapport från möte med SSUK.
Medlemsavgiften som betalas in till SSUK är lägre för utlands- 
medlemmar beroende på att dessa medlemmar har ingen rösträtt.
Protokoll från mötet har ej kommit än.

§ 47 Rapporter från kommittéerna:
a) Utställningskommitté. Utställning för klubbens medlemmar 
den 5 september i Norra Unnaryd. Just nu 27 anmälda hundar.
Domare är Carina Andersson Rapp. 



b) Avelskommitté. Bra om hälsostatistiken från Agria stäms av mot
Kickis statistik så vi får en tydligare bild av hälsoläget.
Gällande tillgängliga avelshundar är det bra om klubben på olika sätt kan
uppmuntra sina medlemmar så fler meriterar sina hanhundar för avel. 
Bland annat genom att  popularisera Hanhundsgalleriet på vår 
hemsida och be de som administrerar de privata avelsgrupper på FB
 att rekommendera att sätta ut hunden i Hanhundsgalleriet också.
 Allt för att göra meritering mer synlig och intressant.
c) MH-&BPH kommitté. Planer finns att få till två  BPH för Eurasier.
Ett i mellansverige förslag Kungsör som har gott om platser just nu.
Samt ett i södra sverige. Kommittén fick i uppdrag att kolla var det 
finns lediga platser och annonsera ut dessa på vår FB och i eurasier-
grupperna. Samt informera om klubbens sponsring 200:-
BPH 200 och 500-analys. Klubben har idag 193 hundar som deltagit i
BPH. Fattas 7 st. innan vi får hjälp från SKK med diagram över rasen 
och tips om hur det ska tolkas. 
d) PR & aktivitets- kommitté. Åsa informerade att tryckeriet har 
semester stäng just nu så hon har inte sett den färdiga dekalen.
Hemsidan ska uppdateras med olika aktivitetsförslag som passar
bra för vår ras ex. Rallylydnad, Nose Work m.m.
Önskvärt är också att det anordnas många fler eurasier promenader runt 
om i landet där rasintresserade kan träffas.
e) Redaktionen.
Manusstopp för nästa nr. är den 1 augusti.

§ 48. Medlemmarna möter styrelsen.
Styrelsen beslutade att anordna ett öppet möte för klubbens medlemmar
söndag den 7 november kl.15 via Zoom.
Ordförande skriver inbjudan till Eurasierbladet.

§ 49. Hundhosta PCD: Finns inget nytt att rapportera just nu.

§ 50. Övriga frågor: Inga frågor.

§ 51. Nästa möte:Torsdag den 9/9 kl.19.00

§ 52. Mötets avslutning.
Ordförande tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet.-

Vid Protokollet Ordförande       Justerare

Inger Johansson Göran Björkman       Kicki Svalin  




